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Tilstede: 

Mikael Killerich  _________________________________________ 

Lilian Pudselykke   _________________________________________ 
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John Klint   _________________________________________ 

Sillads Jepsen   _________________________________________  

Claus Nielsen  _________________________________________ 

Poul K. Andersen   _________________________________________ 

 
 

1. Underskrift af referatet fra sidste møde 
Referatet, der i august er elektronisk godkendt og lagt på klubbens hjemmeside, blev underskrevet 
af de bestyrelsesmedlemmer, som deltog i mødet. 
 

2. Nyt fra formanden 
Der er stadig problemer med adgang til e-Boks via Mit ID. Mikael er fra e-Boks genoprettet som 
administrator og klubrepræsentanter er også oprettet med adgang. Men det fungerer ikke rigtigt, 
og e-Boks arbejder stadig på sagen. Et ekstra problem er, at der generelt er en ekspeditionstid på 
10 dage for alle henvendelser til e-Boks. Mærkeligt nok har der ind imellem kunnet skabes adgang 
med NEM ID, hvilket jo ikke burde kunne lade sig gøre. Vi afventer en løsning og prøver så længe 
bedst muligt at holde øje med indgående post. 

Vi har modtaget et ønske fra Struer Højskole om evt. mulighed for, at de nogle gange om året kan 
anvende vores bane til deres interne Golfkursus. Første gang skulle være en formiddag i oktober. 
Der er afgivet et økonomisk tilbud til skolen, og vi afventer tilbagemelding.  
 

3. Evaluering af matcher  
Siden sidste møde er der som største turnering afviklet klubmesterskaber d. 9.-10. september. 
Turneringen var præget af rigtig god planlægning og afvikling fra Turneringsudvalget, og det var et 
par rigtig gode dage i klubben med hygge og god stemning. Desuden blev der fra mange spillere 
leveret nogle sportsligt meget fine resultater. 

I forbindelse med turneringsweekenden blev der dog også nævnt nogle mundtlige forslag til 
justeringer i forhold til afviklingen. 
Bestyrelsen, og i særdeleshed Turneringsudvalget, vil selvfølgelig vurdere de forskellige input med 
henblik på, om det er noget, som evt. skal have indflydelse på grundlaget for propositionerne og 
afviklingen af klubmesterskaberne i 2024. 
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Alle forslag er velkomne, men det vil være en stor hjælp i arbejdet for Turneringsudvalget, hvis de 
forskellige input fra deltagerne bliver fremsendt skriftligt til klubben. 
 

4. Gennemgang af opgaver og prioriteringer 
Der planlægges på udsendelse af årets Nyhedsbrev nr. 3 i løbet af oktober. 

Inger fortsætter med at sende relevante ansøgninger til diverse fonde. 

Mikael fremsender ansøgning om lokaletilskud i starten af oktober. 

Vi skal have opmærksomhed på start af opvarmning i klubhuset. Behovet er selvfølgelig afhængig af 
vejret, men det kan blive nødvendigt allerede her i september. Mikael holder kontrol. 

John arbejder på at få skaffet kasser til målebånd mv., som kan anvendes til det materiale, der 
normalt skal anvendes til f.eks. konkurrencen ”nærmest flaget” på par 3 hullerne. 
 

5. Renovering af toiletter – v./John 
Der arbejdes stadig ud fra oplægget fra tidligere, hvor vi håber, at det efter drøftelser med 
baneejeren kan lykkes at få iværksat projektet. Det begynder at haste, hvis vi f.eks. skal have en 
mulighed for at holde toiletterne frostfri til den kommende vinter. 
Klubben skal også stadig selv være aktiv for at fremskynde en løsning ved at se på forskellige 
muligheder.  
 

6. Økonomi / antal medlemmer  
Årets budget ser stadig ret fornuftig ud i forhold til det forventede. Dette ændrer ikke ved at 
klubbens økonomi er anstrengt. Det vil fortsat være nødvendigt at foretage en nøje prioritering af 
de forskellige vedligeholdelsesprojekter og andre aktiviteter. 

Pr. dags dato er aktuel status for medlemmer på i alt 205, heraf 192 senior, 7 u/25, 2 ynglinge, 
1 fleks medlem og 3 passive medlemmer.  
 

7. Opdatering af materialer/oplysninger og prislister mv. i Greenfee rummet – v./Claus 
Alt relevant materiale skal opdateres, således alle opslag mv. stemmer overens med virkeligheden 
og med de oplysninger, der fremgår på klubbens hjemmeside.  
Udover opdateringer bør der suppleres med en oversigt over de klubbers medlemmer, som kan 
spille med rabat i Hedens Golfklub. Denne oversigt skal også fremgå af vores hjemmeside (under 
information til gæster). 
Claus tager sig af opgaven og prøver at gennemføre projektet snarest muligt. 
 

8. Sponsorarrangement/-dag v. John 
Sponsordag gennemføres lørdag d. 16. september fra kl. 15:00. 
Foreløbig er 25 tilmeldt. John har bestilt mad og iværksætter indkøb af nødvendige drikkevarer mv. 
 

9. Ny model til Golfkørekort  
Det er besluttet, at vi, bl.a. med baggrund i eksempler fra Tange Sø Golfklub, vil prøve at finde en 
model, som vi kan bruge som en forbedring og forenkling af grundlaget for vores Golfkørekort 
kursus i 2024. Dette skal også ses som et forsøge på at forøge rekrutteringen af nye medlemmer. 
Efter fælles drøftelse af forskellige eksempler og forslag blev det aftalt, at Poul udarbejder en 
model, som drøftes og evt. godkendes på næste bestyrelsesmøde. 
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Herefter er planen, at kampagnen og hvervningen til det kommende forårs Golfkørekort kursus 
iværksættes og meldes ud allerede i november i år. 
 

10. Justering af priser på varer fra køleskabet i Klubhuset 
Med baggrund i bl.a. stigningen på indkøbspriserne på øl blev det bestemt, at vi skal justere prisen 
på øl fra køleskabet i klubhuset. Fra 1. januar 2024 vil en øl således koste 12,- kr.  
 

11. Eventuelt. 
Ingen emner under dette punkt. 
 

12. Næste møde  
Onsdag d. 25. oktober 2023 kl. 19:00 hos Sillads. 

  

Referent: Poul K. Andersen 


